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ΕΡΩΤΗΣΗ 

  
 

Παρασκευή 19 Ιουλίου 2024 
  
Προς τον Υπουργό Κλιματικής Κρίσης και Πολιτικής Προστασίας, κ. Κικίλια Βασίλειο 
Προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, κο Τσιάρα Κωνσταντίνο 

Θέμα: «Καθυστέρηση στη Χορήγηση της Δεύτερης Δόσης Αποζημιώσεων στους 
συκοπαραγωγούς Δήμων Β. Εύβοιας και Δήμου Κύμης Αλιβερίου από την Κακοκαιρία 
Daniel» 

Κύριοι Υπουργοί, 

Οι ισχυρές βροχοπτώσεις που έφερε η κακοκαιρία Daniel το Σεπτέμβριο του 2023 
προκάλεσαν καταστροφές στους παραγωγούς σύκων, καταστρέφοντας τη σοδειά μιας 
χρονιάς. Παρά τις εξαγγελίες για άμεση στήριξη, οι συκοπαραγωγοί των Δήμων Β. 
Εύβοιας (Δήμος Μαντουδίου-Λίμνης-Αγ. Άννας και Δήμος Ιστιαίας-Αιδηψού) και του 
Δήμου Κύμης Αλιβερίου δεν έχουν λάβει τη δεύτερη δόση των αποζημιώσεων. 

Αυτή η καθυστέρηση επιβαρύνει οικονομικά τους παραγωγούς, που αντιμετωπίζουν 
αυξημένα κόστη αποκατάστασης και σημαντικές απώλειες εισοδήματος. Οι παραγωγοί 
έχουν ήδη υποστεί μεγάλη οικονομική πίεση λόγω των ζημιών στις καλλιέργειες τους. 
Επιπλέον, οι καθυστερήσεις στις αποζημιώσεις εμποδίζουν τη δυνατότητά τους να 
καλύψουν άμεσα τα έξοδα για τη συντήρηση των καλλιεργειών τους και την 
προετοιμασία για την επόμενη καλλιεργητική περίοδο. Αυτή η οικονομική αστάθεια 
μπορεί να οδηγήσει σε μακροπρόθεσμες επιπτώσεις στη βιωσιμότητα των αγροτικών 
εκμεταλλεύσεων τους. 

Επιπλέον, από τις αποζημιώσεις από τον ΕΛΓΑ εξαιρέθηκε η σοδειά που βρίσκονταν 
στα ξηραντήρια, κάτι που επιδεινώνει την οικονομική κατάσταση των 
συκοπαραγωγών. 

Επειδή η έγκαιρη οικονομική στήριξη είναι ζωτικής σημασίας για την επιβίωση και τη 
συνέχιση της δραστηριότητάς τους. 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

5937

Ημερομ. Κατάθεσης:

19/7/2024



Επειδή χωρίς αυτή την ενίσχυση, οι παραγωγοί δεν μπορούν να ανταπεξέλθουν στις 
τρέχουσες ανάγκες και κινδυνεύουν να εγκαταλείψουν την παραγωγική διαδικασία. 

Ερωτάσθε: 

1. Για ποιο λόγο δεν έχει καταβληθεί ακόμη η δεύτερη δόση των αποζημιώσεων 
στους συκοπαραγωγούς των προαναφερόμενων Δήμων; 

2. Ποιο είναι το χρονοδιάγραμμα για την ολοκλήρωση της διαδικασίας 
αποζημίωσης; 

3. Ποιες ενέργειες προτίθεστε να αναλάβετε για να επιταχυνθεί η διαδικασία 
χορήγησης των αποζημιώσεων; 

 

     Η ερωτώσα βουλευτής 

 

  

                                Καζάνη Αικατερίνη  

 

                                  




